

4D3N Macao Coloane Old Town + Hong Kong Lantau Island with Ngong Ping 360 Explorer (GV4)

四天三夜 探索澳门路环渔村 + 香港大屿山与昂坪 360



MFM-03MFMHKGNP

DAY 01 SINGAPORE – MACAO 新加坡 - 澳门

Arrival at Macao Airport, Meet & Greet and transfer to Macao hotel for check-in. Free & Easy for the rest of the day.
到达澳门机场，由导游接机前往澳门酒店办理入住手续。其余时间自由安排。

Accommodation 住宿: Macao Local Broadway Hotel 5* or similar

DAY 02 MACAO – HONGKONG – MACAO 澳门 – 香港 – 澳门

(Breakfast) (早餐)

After Hotel Breakfast, 10:00 Meet & Greet at Hotel Lobby & VIP transfer from Macao Hotel to HK Tung Chung Citygate (Via Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge) and start the Lantau Island with Ngong Ping 360. Enjoy the private tour including Round Trip cable to Ngong Ping village; Next, we will visit Tai O fisherman Village, and free shopping at Tung Chung Citygate, 18:00 back to Macao Hotel directly with VIP transfer (Via Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge)

在酒店享用早餐后，10:00 在酒店大堂集合，乘坐 VIP 接送从澳门酒店前往香港东涌（途经港珠澳大桥），开始大屿山之旅并体验昂坪 360。享受私人导览，包括往返昂坪村的缆车；参观大澳渔村，并在东涌自由购物。18:00 直接 VIP 接送返回澳门酒店。（途经港珠澳大桥）

Accommodation 住宿: Macao Local Broadway Hotel 5* or similar

DAY 03 MACAO 澳门

(Breakfast) (早餐)

After Hotel Breakfast, 10:00 Meet & Greet at Hotel Lobby. We begin our Coloane old town exploration - Lai Chi Vun Shipyards, Chapel of St. Francis Xavier, Mural at Pátio do Galo N° 5, Tam Kong Temple, Mural at Rua do Caetano N° 48A, Lord Stow's Bakery, Coloane Pier, Wynn Cotai Musical Fountain. We will stop at Studio City for some free time before heading back to Hotel.

在酒店享用早餐后，10:00 在酒店大堂集合。我们将开始路环探索之旅 - 荔枝碗船厂、圣方济各沙勿略、鸡公围 5 号壁画、谭公庙、计单奴街 48 号 A 壁画、安德鲁饼店、路环码头、永利皇宫喷泉。我们将在新濠酒店停留，享受一些自由活动时间，随后返回酒店。

Accommodation 住宿: Macao Local Broadway Hotel 5* or similar

DAY 05 MACAO - SINGAPORE 澳门 - 新加坡

(Breakfast) (早餐)

Free & Leisure until time transfer to airport for Departure.

由活动後送往機場返回甜蜜的家



Hong Kong Tour Guide and Driver Tips HKD 50 per pax 香港导游和司机小费每人 50 港币

Macao Tour Guide and Driver Tips HKD 50 per pax 澳门导游和司机小费每人 50 港币

Mandarin speaking tour 导游全程以中文讲解

No Shopping / No Optional Tour 无购物 / 无自费项目

Sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. We reserve the right to alter the sequence or change/amend the itinerary with/without prior notice.

行程顺序、餐食和酒店安排将根据当地地接人员的最终安排进行调整。我们保留在不另行通知的情况下更改行程顺序或对行程进行修改的权利。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📷 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg